
Møte Hana Fau

Sted: Hana skole

Dato: 02.12.21

Tilstede:
1a: Astrid Iren Kalvik
1b: Roar Nygård
2a: Odd Meling
2b:   Jone Hauken
3b: Trine Grøtteland
4a: Anne Lynghammer
4b: Torbjørg H. Dagestad
5a: Christel Dahl
5b: Monika Skramstad Dørum
6a: Wilfred Johnsen
6b: Ivana Narvestad
7a: Elin Hetland
7b: Marianne Gismervik Halvorsen
SFO:

Atle Sømme

Referent: Trine Grøtteland

Neste møte: 06.01.22

12/2021-22 Orientering fra skoleledelsen ved Rektor, Atle Sømme

- Info om lærerkabal på 7. trinn.
- Foreldreundersøkelse akkurat gjennomført - går gjennom resultat senere.

Svarprosent på 58 %. 7. trinn fikk flest svar og får pizza som premie.
- Foreldrekveld 20. januar - Mitt valg.
- Lys i skolegården - aksjon for å fikse det. I gang med å grave opp ødelagte kabler.
- El sparkesykkel - innspill til ordensregler, tatt opp i SU
- Nissedisco og julefrokost er foreløpig planlagt gjennomført ift dagens

smittesituasjon - rektor har vært i dialog med kommunen og kommuneoverlege.
Oppfordrer sterkt til bruk av munnbind. Kan dele ut til de som ikke har med. Rektor
sjekker mulighet for om det kan streames, må vurdere personvern og teknisk.
Frokosten gjennomføres kun for elever.



13/2021-22 Orientering fra Fau-leder

14/2021-22 Orientering fra arbeidsgruppene:

- Utegruppe
Innspill fra SMU: mangler nett i basketballkurven. Merking av baner etc bør vurderes til
våren.  Ta kontakt med Rolf Arne ift vedlikehold av klatrestativ - mulig det er kommunen sitt
ansvar. Ødelagt lekeapparat - vurdere om FAU kan sponse nye.

Skolen bør ta ansvar for salting av uteområdet.

- Trivselsgruppe: Nissedisco planlagt for alle uke 49.
Kontroll på vakter og kaker. Innkjøp på lørdag.
Gjennomgang av opplegg. Det er 178 elever på småtrinn, og 161 elever på mellomtrinn.

Arrangementet er gratis, men kan kjøpe chips/brus for 50 kr. Planen er at nissedisco skal
gå i pluss. Vurdere om betaling kan skje på alternativ måte neste år. Diskusjon rundt om
det skal være premiering av kostyme eller ikke.

- Trafikkgruppe
Ikke noe nytt.

- 17 mai gruppe
Gruppen har gått gjennom permen, og sjekket at trinnet er informert. Søker kommunen om
støtte til våren - gjøres elektronisk, frist er 1. april. Lage komite sammen med
klassekontaktene.

- Natteravn
Spond gruppe for de frivillige. Stor oppslutning - 128 i gruppen til nå. Aspervika og Hana
bydel. Ruten er planlagt å gå innom alle skolegårder pluss Hanabanen. Prøver seg litt
fram til hvilke dager, lengde på vakten og antall voksne pr vakt etc ift hva som funker best.

15/2021-22 Orientering fra samarbeidsgrupper:

- SU
Orientering om elevundersøkelse, samt smittesituasjon og hurtigtest. God økonomi på
skolen. Behov for nye sykkelstativ - er spilt inn til kommunen.

- SMU
Lys i skolegården. Politisk representant tok videre sak om mørk skolegård, samt
utfordringer knyttet til kjøp/salg av narkotika. Diskusjon rundt el-sparkesykkel. Engasjerte
elever fra elevrådet.

Eventuelt:
- Økonomi status: 54.421 kr på kontoen


